
Protokół z posiedzenia Komisji łączonych Rady Gminy Nowa Wieś Wielka
tj. Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska

z dnia 24 września 2024 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00

Po powitaniu przybyłych członków obu komisji i przybyłych gości tj Panią przewodniczącą Komisji
Rewizyjnej, Przewodniczący Adam Bocheński przedstawił następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji łączonych.
3. Informacja o stanie zaawansowania inwestycji na rok 2024
4. Informacja na temat komunalnych lokali użytkowych wraz z analizą kosztów remontów

i wpływów z czynszów
5. Analiza złożonych wniosków i potrzeb w sprawie rozbudowy sieci wodociągowych

i kanalizacyjnych na terenie Gminy
6. Informacja na temat funkcjonowania oczyszczalni ścieków w Brzozie
7. Przygotowanie wniosków do projektu budżetu na 2025 rok
8. Sprawy różne
9. Zakończenie posiedzenia

Po przedstawieniu ww porządku obrad, został on poddany głosowaniu, który to porządek został
przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad został uzupełniony o wybór sekretarza obrad - został nim Radny Adrian Skrobot
Protokoły z poprzednich posiedzeń komisji zostały omówione, w wyniku czego Przewodniczący
poinformował, iż protokół z komisji wyjazdowej do Chmielnik zostanie przyjęty,
natomiast protokół z komisji wyjazdowej do Brzozy poddany zostanie głosowaniu na następnym
posiedzeniu łączonym Komisji Rady Gminy.

Zostały omówione następujące zagadnienia:
• Informacja o stanie zaawansowania inwestycji na rok 2024
• Inwestycja dot wzmocnienia i utwardzenia nawierzchni drogi prowadzącej do oczyszczalni ścieków

w Brzozie
• Wpływy z najmu lokali Gminnych na terenie naszej Gminy
• Możliwości wykonywania nowych przyłączy oraz rozbudowy sieci wodociągowej na terenie Gminy

Nowa Wieś Wielka. Wskazana została pilna konieczność wykonania inwestycji polegającej na
budowie nowej stacji wodociągowej

• Stan realizacji inwestycji - Budowa oczyszczalni ścieków w Brzozie, w tym możliwość jej
rozbudowy w przyszłości

• Zdjęcie z obrad sesji RG punktu dot użytkowania wieczystego
• Forma, tryb i wysokość pomocy dla Gminy, która ucierpiała w tegorocznej powodzi
• W dalszej części poruszona została sprawa kosztów w tym nasadzeń zastępczych
w ramach danej inwestycji oraz poruszona została problematyka terenów
z napowietrzną linią energetyczną w odniesieniu do planów zagospodarowania przestrzennego
• Określone zostały wnioski do projektu budżetu na rok 2025, przy czym poruszone zostały powstałe
wątpliwości przy jednoczesnym wskazaniu konieczności omówienia jak
i docelowo zweryfikowania umowy dot przebudowy ulicy Komunalnej w Nowej Wsi Wielkiej
• Przeprowadzona została dyskusja dot dalszego funkcjonowania ośrodka w Chmielnikach

W punkcie dot Spraw różnych – wniosków nie było

W posiedzeniu uczestniczyli Radni w pełnym składzie dla każdej z komisji
Przewodniczący Adam Bocheński podziękował wszystkim obecnym za udział i zakończył
posiedzenie obu komisji
Posiedzenie zakończyło się po godzinie 16.00


